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Abstract (en)
[origin: WO8805853A1] An electromechanical cylinder lock (1) cooperates with a key (2) bearing electronic and mechanical codes. Electronic
elements (55), a micro-switch (56) and an electric coil (11) with an armature (12) are mutually linked and arranged in the lock (1). The armature (12)
is part of the locking means (6) which engage the rotor (5) of the lock (1) via a coupling bolt (13) and a tumbler pin (15). A locking bolt (14) parallel
to the coupling bolt (13) engages on the one side the rotor (5) and on the other side the armature (12). To open the lock, the mechanical locking
elements as well as the micro-switch (56), the coupling bolt (13), the armature (12) and the locking bolt (14) have to be brought to the right position.

Abstract (de)
Ein elektromechanisches Zylinderschloss (1) steht mit einem Schlüssel (2) in Verbindung, welcher elektronische und mechanische Kodierungen
aufweist. Im Schloss (1) sind elektronische Elemente (55) ein Mikroschalter (56) sowie eine Elektrospule (11) mit einem Magnetanker (12)
angeordnet und miteinander verbunden. Der Magnetanker (12) ist Teil der Sperrinrichtung (6), welche über einen Auslösebolzen (13) und einen
Zuhaltungsstift (15) in den Rotor (5) des Schlosses (1) eingreift. Parallel zum Auslösebolzen (13) ist ein Sperrbolzen (14) angeordnet, welcher
einerseits in den Rotor (5) und andererseits in den Magnetanker (12) eingreift. Zum Oeffnen des Schlosses müssen sowohl die mechanischen
Sperrelemente als auch der Mikroschalter (56), der Auslösebolzen (13), der Magnetanker (12) und der Sperrbolzen (14) in die richtige Position
gebracht werden.
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